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UITNODIGING voor de op 3 april te houden vergadering van de Dorpsraad Rockanje. De vergadering 
vindt plaats om 20.00 uur in de Stuifakkers, Briggemandreef 2 in Rockanje, zaal Het Getij.  
 
 
AGENDA: 
 
1. Opening  
 
2. Kennismaking nieuwe leden Carmen Visser en Fleur Kunst 
 
3. a. Vaststelling verslag van de bijeenkomst van 8 maart 2023 

b. Actiepuntenlijst 
 
4. Stand van zaken schouw 13 april 2023 
 
5. Lopende zaken 

• N.a.v. de nieuwsbrief van de dorpsraad hebben wij in februari jl. een reactie van Jolanda 
Groot besproken. Zij gaf een opsomming van enkele problemen in de openbare ruimte. We 
hebben toen afgesproken om daar niet op in te gaan en ons te beperken tot een schouw 
over openbare verlichting. Dat standpunt is gemotiveerd aan haar meegedeeld. Inmiddels 
heeft zij daar met enige teleurstelling op gereageerd: 
Dankjewel voor de teleurstellende reactie. Ik vind het jammer dat jullie voor deze 
stapsgewijze aanpak hebben gekozen.  Straatverlichting en bestrating liggen in elkaars 
verlengde. Dan hoeft er maar een maal geïnspecteerd te worden. Wel zo efficiënt lijkt mij. Ik 
vrees dat bij deze aanpak het verhelpen van de vele knelpunten die er zijn op het gebied van 
trottoirs de oplossing lang op zich zal laten wachten. De nood is hoog gezien de reacties op 
Facebook. Mensen hebben er geen zin meer om knelpunten aan te kaarten bij de gemeente. 
Als er geen klachten binnen komen wil dat niet zeggen dat er geen problemen zijn. Zoals 
iemand al zo mooi schreef: laat een raadslid maar eens het dorp inspecteren. Precies wat ik 
ook naar jullie heb gemaild: waarom wachten op meldingen. Ga er proactief mee aan de slag 
voordat er ongelukken gebeuren en pak niet alleen de dorpskern aan! 
Willen we hier nog als dorpsraad reageren? Wellicht een gesprek met haar? 

 
• Terugkoppeling uit de ‘collegetour’ van 14 maart jl. Frits, Jan en Nely waren daarbij aanwezig. 

 
• Tijdens de collegetour is door de Dorpsraad Vierpolders voorgesteld een Centraal 

Afstemmings Overleg (CAO) in het leven te roepen. Dat is een overleg met alle voorzitters 
van de dorps- en wijkraden in Voorne aan Zee. De eerste bijeenkomst staat gepland op 13 
april. Bij de uitnodiging was een concept-protocol gevoegd over het doel van het CAO. Frits is 
verhinderd op 13 april en heeft dat laten weten aan de initiatiefnemers. Wij zullen daar dus 
niet vertegenwoordigd zijn en wachten de ontwikkelingen af. Overigens hebben we wel 
positief gereageerd op dit initiatief. 

 
• N.a.v. de oprichting van een CAO heeft de Dorpsraad Tinte gevraagd of wij ook nog in het 

kleinere Westvoorne verband willen blijven afspreken. Daar hebben wij positief op 
gereageerd. Tinte nodigt ons binnenkort uit. 
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• Er is op 15 maart een gesprek geweest met de wijkagenten van Rockanje/Oostvoorne om 
kennis te maken. Frits en Leen zijn daarbij geweest en kunnen een terugkoppeling geven. 
 

• De redactie van Regio Voorne aan Zee heeft gevraagd om hen op de hoogte te houden van 
hetgeen er speelt binnen de dorpsraad. Uit alles blijkt dat ze op zoek zijn naar kopij. Betsy 
heeft de redactie laten weten dat ze dit zal oppakken. 
 

• Terugkoppeling overleg 27 maart jl. over klimaatverandering en zeespiegelstijging en de 
impact op Voorne. 
 

• Terugkoppeling overleg 28 maart jl. Omgevingsdialoog Maasvlakte / Westelijk Europoort. 
 

• Op 12 april is er een bijeenkomst over het verbeteren van de kustbeleving (korte 
termijnaanpak kustverzanding). Frits, Leen en Ferry nemen daaraan deel. 
 

• Overige zaken. 
 
6. Verzoek redactie Regio Voorne aan Zee 

Graag het standpunt van de dorpsraad over het volgende verzoek: 
Met enige regelmaat ontvangen wij berichten van inwoners (Rockanje) omtrent de slechte 
toestand van straten- en trottoirs. Ons wordt gevraagd hier aandacht aan te besteden en/of 
hierover een artikel te publiceren.  
Echter lijkt mij dit meer een aangelegenheid voor de Dorpsraad? Eventueel in samenwerking met 
ons als RegioVoorneaanZee.nl? Wij kunnen immers vele mensen (inwoners) bereiken. Zo ook 
omtrent uw onderzoek naar straatverlichting. 
 

7. Algemene vergadering 
Ergens in dit jaar zal er een algemene vergadering georganiseerd moeten worden waar de 
inwoners van Rockanje voor worden uitgenodigd. Dit onderwerp is geagendeerd om alvast eens 
te brainstormen over de invulling van zo’n bijeenkomst en de termijn waarop we dat gaan doen. 

 
8. Overige onderwerpen / rondvraag 
 
9. Volgende vergadering /sluiting 
  


